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A: Hello there, Sir. I've dealt with you before, haven't I?
您好，先生。我以前为您办理过业务，是吧?

B: You remember me! Yes, I'm with Li Wang Enterprises; I'm the Accountant Peters.

你还记得我!是的，我是李旺实业公司的，我是会计，Peters。

A: Yes, of course, Mr Peters! Good to see you again. What can we do for you today?

是的，当然是您，Peters先生!很高兴再次见到您。我们今天能为您效劳吗?

B: Well, we've just acquired a new business so we need to set up a lot of services with you. We are particularly interested in Agent Services.

嗯，我们刚刚收购了一家公司，所以我们需要和你们建立多项业务。我们特别感兴趣的是代办服务。

A: I see. We offer Agent Services free of charge here. Before your new business begins trading, we could, on behalf of your existing company, do a series of registration and get the certificates you need. If you are unsure of the local laws,that is.

我明白了。我们免费提供代办服务。在您的新公司开始交易前，我们可以受您现在的公司的委托，办理一系列注册手续并办理所需要的证件。如果您对地方法规不甚了解的话，这就正合适。
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